

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE CIUTAT

Lloc: Edifici Mercolleida (Sala peixera) 1a planta.

Data: 9 de Desembre de 2.024 a les 17:00 hores

Assistents:

Sr. Toni Baró (FAVLL), **Sra. Violant Cervera** (Grup JuntsxCat), **Sra. Anna Ma Florista** (Grup PP), **Sr. Juanjo Falcó** (Grup ERC), **Sr. Hamza Aission** (Ecoxarxa), **Sra. Gloria Rico** (Grup VOX), **Sra. Lupe Pavón** (Bordeta.net), **Sr. Eric Morros** (Obrint Portes), **Sra. Ma. Esther Florensa** (AMELL), **Sra. Cristina Saiz** (Cap d'Acció Participativa), **Sr. Carlos Enjuanes** (Segon Tinent d'Alcalde), **Sr. Roberto Pino Céspedes**, (Regidor de Participació i Drets Civils).

S'excusen:

Sr. Fèlix Larrosa, (President Consell de Ciutat)

Ordre del Dia

1. Benvinguda a càrrec de la presidència.
2. Proposta d'actualització del Reglament del Consell de Ciutat.
3. Informacions i temes varis.
4. Cloenda.

1

Desenvolupament de la sessió

1. Benvinguda a càrrec de la presidència.

El **Sr. Roberto Pino**, (Regidor de Participació i Drets Civils), comença la sessió presentant-se com a nou regidor de Participació i Drets Civils, comenta la seva trajectòria en el moviment veïnal i aprofita per excusar la presència del president que per motius d'agenda finalment no pot assistir.

El **Sr. Juanjo Falcó**, (Grup ERC), demana fer una intervenció prèvia i exposa, perquè consti en acta, que aquesta sessió no s'ha convocat en temps i forma ja que el reglament diu que s'ha de convocar en vuit dies i s'ha fet en quatre, dels quals tres eren festius. Revisant l'ordre del dia no veu cap motiu perquè sigui d'urgència i insta al president que doni una explicació de perquè s'ha convocat així.

La **Sra. Lupe Pavón**, (vicepresidenta - Bordeta.net), comenta que al veure el punt 6 del CdC, (Proposta de canvis al Reglament), va trucar a Participació i se li va dir que li donarien la documentació el dia del Consell i que com a vicepresidenta això provoca que no pugui fer les

oportunes aportacions. Espera que per seguir amb l'esperit de participació per les properes reunions si es tingui tota la documentació amb antelació.

La **Sra. Violant Cervera**, (Grup JuntsxCat), exposa que entenent que fer un Reglament és molt complicat però que no creu convenient que es presenti una proposta sense parlar-ne abans.

La **Sra. Gloria Rico** comenta que s'ha assabentat aquest matí i que entén que avui no es vota res que simplement és una proposta i que a partir d'aquí es faran aportacions com les que ella mateixa vol fer.

La **Sra. Anna Ma Florista** està d'acord que no hi ha hagut prou temps per poder revisar i donar opinió sobre el reglament i que això no pot tornar a passar.

El **Sr. Toni Baró**, (FAVLL), ha consensuat amb la **Sra. Pavón**, (Bordeta.net), que s'han de respectar els tempos ja que això els ha obligat a treballar en cap de setmana amb els companys de la Federació.

La **Sra. Ma. Esther Florensa**, (AMELL), també li hagués agradat disposar de més temps per estudiar i preparar la reunió.

El **Sr. Carlos Enjuanes**, (Segon Tinent d'Alcalde), respon que aquest procés ja estava obert i que al primer CdC d'aquesta legislatura es va dir que es modificaria. Aclareix que avui no es vota i que només s'explica. Explica també que no hi ha pressa però si voluntat en deixar-lo fet.

2

La **Sra. Lupe Pavón**, (Bordeta.net), vol tornar a incidir que a l'endemà no tindran documentació en la que recolzar-se.

La **Sra. Cristi Saiz**, (Secretaria del CdC), vol reafirmar el que ha dit el regidor i explica que tot i que no hi ha pressa si que es van ficar uns terminis que s'han intentat respectar i que en cap lloc fica que s'hagi de votar, tot i que, si a l'endemà s'esdevé que tothom està d'acord en iniciar el tràmit es pot fer. Comenta que el fet de fer aquesta reunió abans del CdC es per complir aquests compromisos i per la facilitat de treballar amb un grup més petit.

El **Sr. Juanjo Falcó**, (Grup ERC), es queixa que si no ho exigeix el calendari no entén perquè es convoca una reunió d'urgència el dia anterior al CdC. Explica també que primer s'ha de fer un decret d'alcaldia iniciant el procediment, demanar una comissió per elaborar la proposta i després una fase de consulta pública.

La **Sra. Cristi Saiz**, (Secretaria del CdC), intervé per puntualitzar que és una modificació del Reglament i no la proposta d'un de nou per lo que no caldria una consulta pública.

El **Sr. Juanjo Falcó**, (Grup ERC), exposa que hi ha una sèrie de tràmits que s'han de fer a nivell legal que no s'estan complint per part del govern i mostra la seva queixa per considerar aquesta reunió

sense sentit, per l'absència de l'Alcalde, pels canvis de ubicació i reitera que l'impugnarà i que vol que tot això consti en acta.

El **Sr. Carlos Enjuanes**, (Segon Tinent d'Alcalde), respon que no es un reglament nou i que avui s'explicaran les modificacions del Reglament, demana disculpes pel canvi de lloc i es disposa a passar al punt dos del dia.

La **Sra. Ma Esther Florensa**, (AMELL), explica que degut al seu desconeixement jurídic agraeix la reunió tot i que ella també va justa de temps considera que rebre aquesta informació abans del CdC és important.

2. Proposta d'actualització del Reglament del Consell de Ciutat.

El **Sr. Carlos Enjuanes**, (Segon Tinent d'Alcalde), recolzat per la **Sra. Cristi Saiz**, (Secretaria del CdC), expliquen la proposta adjunta com a ANNEX I de la present acta.

El **Sr. Toni Baró**, (FAVLL), apunta que s'hauria d'acotar el terme: "*Entitats Veïnals*" ja que és massa ampli e imprecís, amés creu que les entitats no només han d'assistir a les reunions sinó que s'han d'implicar i proposa alguna mena de full de serveis de les mateixes.

La **Sra. Lupe Pavón**, (Bordeta.net), creu que hi ha un a gravi comparatiu incloent 5 entitats veïnals que s'entén que son les associacions de veïns i considera que es vol donar més protagonisme a aquestes entitats en contra de les altres.

El **Sr. Carlos Enjuanes**, (Segon Tinent d'Alcalde), li respon que lamenta la carta que es va enviar al seu dia tot i que és evident que es vol donar una major veu a aquestes entitats però evitant duplicitats.

La **Sra. Lupe Pavón**, (Bordeta.net), exposa que totes les entitats del barri han de ser presents al CdC i que no se li pot donar protagonisme a cap entitat.

El **Sr. Toni Baró**, (FAVLL), comenta que el moviment veïnal porta més de 70 anys treballant per la ciutat i s'aproxima a 12.000 associats i que les associacions de veïns, tot i els seus defectes, han estat sempre treballant en aquest sentit i compromís.

La **Sra. Cristi Saiz**, (Secretaria del CdC), apunta que l'article 25 del Reglament diu que les entitat veïnals conformen part de les estructures participatives i que per aquest motiu han d'estar representades.

La **Sra. Violant Cervera**, (Grup JuntsxCat), exposa que hem de ser conscients que la distribució del moviment veïnal ve donada perquè als anys 90 a una seria de barris perifèrics els hi van atorgar uns equipaments municipals, (Centres Cívics), que els hi va permetre ficar-se en marxa. Cosa que no passa al centre de la ciutat per lo que es demana pensar en totes les zones de la ciutat i l'horta.

3. Informació i temes varis i cloenda

El **Sr. Roberto Pino**, (Regidor de Participació i Drets Civils), dona per finalitzada la reunió comentant que pel dia següent al CdC el punt 7 sobre els pressupostos no es podrà presentar pels motius abans comentats i explica que el **Sr. David Salcedo** (representant del CdB09), ha renunciat al seu càrrec i que es farà un nou procés per seleccionar un representant.

Signatura de la Secretaria del Consell de Ciutat